

BAYERISCHER SPORTSCHÜTZENBUND E. V.

UNTER DEM PROTEKTORAT SR. KGL. HOHEIT HERZOG FRANZ VON BAYERN



Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching

Hochbrück, October 26th, 2021

Dear Mr. President, dear shooting friends,

as in previous years, the Bavarian Shooting Federation will organize an "International Airgun Competition" for **Air Rifle** and **Air Pistol**. The Munich competition will take place from

January 25th to January 30th, 2022

H&N CUP

There will be two competitions for all competitors including finals. We will have an individual classification for men, women, male and female juniors. The entry fee for both competitions is 60.- Euro. The maximum number of starters in an event and class is four shooters. We will also organize a Mixed Competition on Sunday (see extra leaf). The entry fee for the Mixed Competition will be 60.- Euro per pair.

As in the last few years we will offer you a shuttle bus service from the hotels to the shooting range and vice versa. For this service we have to charge you a fee of 20.- € per person. Attached you find a form for the transport.

As in previous years please contact the hotels directly and make your booking yourself. These hotels are only bookable for nations needing a transport. Along with this invitation letter we send you information about the hotels from which we are able to organize a transport for you. When booking, please refer to the **booking code on the hotel sheet**. The option for the hotel rooms is valid until **December, 6th, 2021**.

Deadline for the entries and for the transport form is January, 6th, 2022.

You may only enter the shooting range and compete in the competitions when you respect the hygiene regulations fixed on the supplementary information leaflet.

The ever-changing pandemic situation presents challenges to all of us. In case we are be compelled to cancel the competition, the "Bavarian Sport Shooting Federation" will not pay for any costs caused by the cancellation.

Programme: The preliminary schedule is enclosed (minor changes may be possible)
There will be, however, no changes as far as the shooting days of the different disciplines and classes are concerned.

Best regards,

Christian Kühn
1. Landesschützenmeister

Karl-Heinz Gegner
1. Landessportleiter

BAYERISCHER SPORTSCHÜTZENBUND E. V.

UNTER DEM PROTEKTORAT SR. KGL. HOHEIT HERZOG FRANZ VON BAYERN



Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching

Hochbrück, den 26.10.2021

Sehr geehrter Herr Präsident, liebe Sportkameraden,

der Bayerische Sportschützenbund führt 2022 wieder einen **internationalen Wettkampf** in den Disziplinen **Luftgewehr** und **Luftpistole** durch. Der Termin in München-Hochbrück ist der

25. Januar bis 30. Januar 2022

H&N CUP

Es werden jeweils zwei Programme pro Klasse geschossen. Ausgeschrieben sind Einzelwettbewerbe für Männer, Frauen, männliche und weibliche Junioren. Die Startgebühr beträgt 60,- Euro für beide Wettkämpfe. Die maximale Starterzahl pro Disziplin und Klasse beträgt 4 Schützen. Zusätzlich findet am Sonntag ein Mixed-Wettbewerb statt (siehe Beiblatt), dessen Startgebühr 60,- Euro pro Mixed-Paar beträgt.

Wie bereits in den letzten Jahren bieten wir den Nationen einen „Shuttle Bus Service“ von den Hotels zur Schießanlage und zurück an. Für diesen Service müssen wir einen Betrag von 20,- Euro/Person berechnen, der zusammen mit dem Startgeld bei der Anmeldung vor Ort in bar zu entrichten ist. Ein entsprechendes Anmeldeformular für die Transporte liegt bei.

Die Hotelbuchungen müssen, wie auch in den vergangenen Jahren, von den Nationen selbst getätigt werden. Anbei erhalten Sie eine Hotelliste von den Hotels, die wir mit dem Shuttle Bus Service versorgen. Die Buchung in diesen Hotels ist vorrangig für die Nationen bestimmt, die einen Shuttle Bus Service brauchen. Wir haben bei diesen Hotels eine gewisse Anzahl von Zimmern vorreserviert, die Sie bis spätestens **6.12.2021** für Ihren Verband verbindlich buchen können. Bitte beziehen Sie sich bei der Buchung auf den jeweiligen **Reservierungscode**.

Für die endgültige namentliche Meldung der Starter, sowie der Abholungs- und Shuttle Bus Wünsche gilt der **6. Januar 2022** als Abgabeschluss.

Der Zutritt zur Olympia-Schießanlage und die Teilnahme an den Wettkämpfen ist nur unter Beachtung und Einhaltung der Hygienebestimmungen möglich.

Bitte beachten Sie dringend die Hygienebestimmungen (siehe Beiblatt) für diesen Wettkampf!

Aufgrund der dynamischen Pandemielage sind Änderungen und auch die Absage der Veranstaltung vorbehalten. Für evtl. entstandene Kosten übernimmt der Bayerische Sportschützenbund keinerlei Haftung.

Programm: Der vorläufige Zeitplan liegt bei (Änderungen vorbehalten!)
Die Schießtage der einzelnen Klassen bleiben bestehen.

Mit freundlichen Grüßen

Christian Kühn
1. Landesschützenmeister

Karl-Heinz Gegner
1. Landessportleiter

Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching



H&N CUP

Mixed Team Event

A Mixed Team event will be organized during the H&N Cup 2022 on Sunday, 30th, 2022. There will be an air pistol competition at 09:00 am and an air rifle competition (both open classes) at 11:00 am.

Every nation can enter **one** team. **Deadline of entries is Friday, 28rd, 7.00 pm.** A second team can be put on a waiting list and start in case of free firing points. The second team has to qualify with the results of the prenominated shooters of competition number one.

Mixed Team Wettkampf

Im Rahmen des H&N Cups wird am Sonntag, den 30.01.2022, ein Mixed Team Wettkampf durchgeführt. Der Wettkampf Luftpistole startet um 9:00 Uhr und der Wettkampf Luftgewehr (beides offene Klassen) um 11:00 Uhr.

Jede Nation kann **ein** Team melden. **Meldeschluss ist Freitag 28.01.2022, 19:00 Uhr.** Ein zweites Team kann für die Warteliste gemeldet werden und darf starten, sofern Stände frei sind. Das zweite Team muss sich mit dem Resultat der gemeldeten Starter vom ersten Wettkampftag qualifizieren.

Christian Kühn
1.Landesschützenmeister

Karl-Heinz Gegner
1.Landessportleiter

BAYERISCHER SPORTSCHÜTZENBUND E. V.

UNTER DEM PROTEKTORAT SR. KGL. HOHEIT HERZOG FRANZ VON BAYERN



Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching

Hochbrück, October 26th, 2021

Supplementary Information for Hygiene Regulations for H&N Cup 2022

Please review the COVID-19 related regulations for entry into and residing in Germany set by the German national government ([COVID-19: entry and quarantine regulations in Germany - Federal Foreign Office \(auswaertiges-amt.de\)](https://www.auswaertiges-amt.de/en/covid19/entry-and-quarantine-regulations-in-germany))

All participants of the H&N Cup 2022 (including athletes, trainers, support personnel and visitors) must provide evidence of full vaccination, a negative PCR-test or proof of having recovered from COVID-19 to be permitted to enter the Olympic Shooting Range.

On the day of arrival, each person entering the grounds of the Shooting Range will be required to undergo a COVID-19 rapid antigen test. The cost of performing this test is included in the entry fee. Persons who provide proof of full vaccination or proof of having had COVID-19 will not be required to repeat testing on subsequent entry to the grounds. All other persons are required to provide proof of a negative COVID-19 test each time they enter the grounds of the Olympic Shooting Range. Rapid antigen testing is available at the Shooting Range for a fee.

Please be aware that the entire team will be prohibited from entering the Olympic Shooting Range if one member of that team tests positive for COVID-19. The team member who tests positive is required to undergo a PCR COVID-19 test at their own cost. If this test result is negative for COVID-19, all members of the team will be permitted to enter the Olympic Shooting Range provided the affected person provides proof of the negative PCR test result.

Further information on COVID-19 health regulations in Germany can be found at the following websites:

Robert Koch Institute (RKI):

https://www.rki.de/EN/Home/homepage_node.html

Bavarian Sport Shooting Federation:

<https://www.bssb.de/>

Information on the corona virus for visitors to Bavaria:

<https://www.bavaria.by/information-coronavirus/>

Information for travelers arriving at the Munich Airport:

[Travelling in times of Covid-19-Munich Airport \(munich-airport.com\)](https://www.munich-airport.com/en/travelling-in-times-of-covid-19)

The ever-changing pandemic situation presents challenges to us all. Therefore, please be aware that the COVID-19 regulations provided here might change before the H&N Cup 2022 takes place. We kindly ask you to regularly check for updated information on travel to Germany.

Best regards,



Christian Kühn
1. Landesschützenmeister



Karl-Heinz Gegner
1. Landessportleiter

BAYERISCHER SPORTSCHÜTZENBUND E. V.

UNTER DEM PROTEKTORAT SR. KGL. HOHEIT HERZOG FRANZ VON BAYERN



Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching

Hochbrück, den 26.10.2021

Beiblatt für Hygieneregeln für den H&N CUP 2022

Für die Einreise nach und den Aufenthalt in Deutschland gelten die gesetzlichen Bestimmungen der Bundesrepublik Deutschland.

Für den H&N CUP 2022 müssen alle Personen (Athleten, Trainer, Betreuer, Besucher) die 3 G Plus (genesen, geimpft oder PCR-Test) Bestimmungen beim Betreten der Olympia-Schießanlage nachweisen.

Auf der Olympia-Schießanlage wird jede Person am Anreisetag mit einem Schnelltest getestet. Die Kosten für diesen Test am Anreisetag sind im Startgeld enthalten.

Genesene und geimpfte Personen benötigen nach der Testung am Anreisetag keine weitere Testung.

Nichtgenesene und nichtgeimpfte Personen müssen täglich beim Betreten der Olympia-Schießanlage einen negativen Test vorweisen. Ein Schnelltest kann vor Ort durchgeführt werden. Die Kosten hierfür trägt jede Person selbst.

Bei einem positiven Schnelltest erhält das gesamte betroffene Team keinen Zutritt zur Olympia-Schießanlage. Es besteht die Möglichkeit, dass die mit Schnelltest positiv getestete Person eigenverantwortlich einen PCR-Test durchführen lässt. Ist dieser negativ, ist die Zutrittsberechtigung zur Olympia-Schießanlage für das gesamte Team wieder gegeben. Die Kosten hierfür sind selbst zu tragen.

Die aktuellen Einreise- und Aufenthaltsbestimmungen, vor allem in Zusammenhang mit Corona finden die Nationen auf folgenden Links:

RKI

https://www.rki.de/DE/Home/homepage_node.html

Bayerische Infektionsschutzmaßnahmenverordnung (aktuell)

<https://www.stmmp.bayern.de/coronavirus/rechtsgrundlagen/>

spezielle Hygienebestimmungen für Gastronomie, Beherbergung, Transport

<https://www.stmmp.bayern.de/coronavirus/rechtsgrundlagen/>

Wichtige Informationen zum H&N Cup 2022 werden auf der Homepage des Bayerischen Sportschützenbundes mitgeteilt. <https://www.bssb.de/>

Aufgrund des dynamischen Pandemiegeschehens können diese Regelungen auch mit Blick auf eine geänderte Rechtslage bis zum Beginn des H&N Cups verändert werden.

Mit freundlichen Grüßen

Christian Kühn
1. Landesschützenmeister

Karl-Heinz Gegner
1. Landessportleiter

BAYERISCHER SPORTSCHÜTZENBUND E. V.

UNTER DEM PROTEKTORAT SR. KGL. HOHEIT HERZOG FRANZ VON BAYERN



Olympia-Schießanlage Hochbrück
Ingolstädter Landstraße 110
85748 Garching

H&N CUP

hotels for nations which need a transport

26.10.2021

Hotel ibis	Single room 24. – 30.01.2022:	111,00 €
Daimlerstraße 5, D-85748 Garching	Double room 24. – 30.01.2022:	135,00 €
Tel.: ++49 (0)89 32 38 40		
Fax: ++49 (0)89 32 38 41 00	Rooms per night <u>incl.</u> breakfast	
Email: H3679@accor.com		
Mrs. Michaela Pontzen		
Available rooms: 60		
Reservation code: 46257		

Hotel B&B	Single room 25. – 30.01.2022:	65,00 €
Daimlerstraße 3, D-85748 Garching	Double room 25. – 30.01.2022:	75,00 €
Tel.: ++49 (0)89 327 09 520		
Email: muenchen-garching@hotelbb.com	Breakfast <u>not possible</u> due to renovation !	
Available rooms: 40		
Reservation code: "H&N Cup"		

Motel One	Single room 25. – 26.01.2022:	109,- €
Daimlerstraße 5a, D-85748 Garching	Double room 25. – 26.01.2022:	124,- €
Tel.: ++49 (0)89 36 03 52 50	Single room 26. – 30.01.2022:	69,- €
Fax: ++49 (0)89 36 03 52 510	Double room 26. – 30.01.2022:	84,- €
Ms. Dilek Demirkesen		
Email: res2.muenchen-garching@motel-one.com	Breakfas per person per day extra	13,50 €
Reservation code: "H&N Cup"		

Gasthof Jagerhof	Single room 25. – 30.01.2022:	99,00 €
Schleißheimerstr. 83, D-85748 Garching	Double room 25. – 30.01.2022:	99,00 €
Tel.: ++49 (0)89 307 68 50	Triple room 25. – 30.01.2022:	129,00 €
Fax: ++49 (0)89 307 68 561		
Email: info@jagerhof.de	Breakfas per person per day extra	10,00 €
Available rooms: 17		
Reservation code: Sportshooting		

Zeitplan / Schedule H&N Cup Hochbrück 2022

Dienstag, 25.01.2022

13.00 - 20.00	Waffen- und Bekleidungskontrolle / Weapon- and Equipmentcontrol
13.00 - 20.30	Training
19.00 Uhr	Technical Meeting

Mittwoch 26.01.2022

08:00 - 17:00	Waffen- und Bekleidungskontrolle / Weapon- and Equipmentcontrol
---------------	---

09:00 - 10:15	LG männl. Junioren / AR Juniors Men
11:15 - 12:30	LG weibl. Junioren / AR Juniors Women
13:30 - 14:45	LP männl. Junioren / AP Juniors Men
15:45 - 17:00	LP weibl. Junioren / AP Juniors Women

Finale / Finals:

11:15	LG männl. Junioren / AR Juniors Men
13:30	LG weibl. Junioren / AR Juniors Women
15:45	LP männl. Junioren / AP Juniors Men
18:00	LP weibl. Junioren / AP Juniors Women

Donnerstag 27.01.2022

08:00 - 19:00	Waffen- und Bekleidungskontrolle / Weapon- and Equipmentcontrol
---------------	---

08:30 - 09:45	LP weibl. Junioren / AP Juniors Women
10:30 - 11:45	LP männl. Junioren / AP Juniors Men
12:45 - 14:00	LG männl. Junioren / AR Juniors Men
14:45 - 16:00	LG weibl. Junioren / AR Juniors Women

16:30 - 20.00	Training Damen und Herren
18.30 Uhr	Technical Meeting

Finale / Finals:

10:45	LP weibl. Junioren / AP Juniors Women
12:45	LP männl. Junioren / AP Juniors Men
15:00	LG männl. Junioren / AR Juniors Men
17:00	LG weibl. Junioren / AR Juniors Women

Freitag 28.01.2022

08:00 - 12:00	Waffen- und Bekleidungskontrolle / Weapon- and Equipmentcontrol
---------------	---

09:00 - 10:15	LG Männer / AR Men
11:15 - 12:30	LG Frauen / AR Women
13:30 - 14:45	LP Männer / AP Men
15:45 - 17:00	LP Frauen / AP Women

Finale / Finals:

11:15	LP Frauen / AP Women
13:30	LP Männer / AP Men
15:45	LG Männer / AR Men
18:00	LG Frauen / AR Women

Samstag 29.01.2022

09:00 - 10:15	LG Männer / AR Men
11:15 - 12:30	LG Frauen / AR Women
13:30 - 14:45	LP Männer / AP Men
15:45 - 17:00	LP Frauen / AP Women

Finale / Finals:

11:15	LG Männer / AR Men
13:30	LG Frauen / AR Women
15:45	LP Männer / AP Men
18:00	LP Frauen / AP Women

Sonntag 30.01.2022

09:00 - 9:30	LP Mix / AP Mixed (open class) 1. DG Part 1
10:00 - 10:30	LP Mix / AP Mixed (open class) 2. DG Part 1
11:00 - 11:20	LP Mix / AP Mixed (open class) Part 2
11:00 - 11:30	LG Mix / AR Mixed (open class) 1. DG Part 1
12:00 - 12:30	LG Mix / AR Mixed (open class) 2. DG Part 1
13:00 - 13:20	LG Mix / AR Mixed (open class) Part 2

Finale / Finals:

12:00	LP Mix / AP Mixed
14:00	LG Mix / AR Mixed

minor changes may be possible